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1. Antsla valla arengukava 2018 - 2030, arutelu
2. Projekti "Puudega inimeste eluaseme füüsiline kohandamine" toetuse andmise tingimused ja 
kord
3. Jooksvad küsimused (vabatahtlik töö)

1. Antsla valla arengukava 2018 - 2030, arutelu

Lea Jõevere: Arengu- ja planeerimiskomisjoni 11. septembri koosolekul arutati arengukava väga 
põhjalikult. Arutamata jäi toimekeskkonna ülevaade. 
Kuna olete tänaseks arengukava läbi lugenud ja kindlasti on teil ettepanekuid, kuulame ära 
kõigepealt kõikide komisjoni liikmete ettepanekud ja siis jätkame sotsiaali puudutavate teemade 
arutelu. 

Jüri Kiidron: Lusti Lasteaia arengukava 2017-2019 oli punkt, et koos kohaliku omavalitsusega 
arutada lasteaia tühjana seisva hooneosa tuleviku üle, kas lammutada või leida teine otstarve. 
Kalev Joab: Haridus ja noorsootöö all on tekst „Leida rakendus Lusti Lasteaia tühjana seisvale 
hooneosale või see lammutada.” 
Komisjoni liikmed toetasid sõnastust „Leida rakendus Lusti Lasteaia tühjana seisvale hooneosale”.

Toimekeskkonna ülevaade. Sõnastati:
-  2018. aasta septembrikuu seisuga on kinnitatud kolme küla (Tsooru, Roosiku ja Luhamets küla) 
külavanemad.

Sotsiaalhoolekanne ja tervishoid. Teksti täiendati:
- sotsiaalteenuste keskusele ruumide leidmine või hoone ehitamine võimaldab koondada erinevate 
teenuste osutajad;
- lisaks vallavalitsuse toetusele on toimetulekuraskustes pered saanud toidu- ja riideabi vallas 
tegutsevatelt kogudustelt ja eraisikutelt;



- Antsla vallavalitsus teeb sotsiaalvaldkonnas koostööd erinevate ühingute ja organisatsioonidega.

Komisjoni liikmed olles korrigeerinud teksti, tegid ettepaneku, esitada täiendatud tekst volikogule 
arutamiseks.

2. Projekti "Puudega inimeste eluaseme füüsiline kohandamine" toetuse andmise tingimused
ja kord

Kersti Kõrge: Esimesse vooru ei saanud me sellepärast, et meil ei olnud vastavat määrust. 
Antsla vallale on ette nähtud umbes 63 000 eurot. Selle raha eest on võimalik kohandada kodu 12 
puudega inimesele. Teatud summani ei pea inimene midagi maksma, kui summa ületab kehtestatud
piiri (Ülempiir on 4100, mis kompenseeritakse), siis peab inimene juurde maksma. 
Kersti Kõrge tutvustas hindasid. Suurema summa korral peab tööde eest maksma inimene ise.
Vilve Lepik: Inimesel peab olema SKA otsus puude liigi kohta. Raha on aega taotleda 2023 
aastani.  
Kersti Kõrge: Vallal peab olema lisaraha, et katta 15%-line omaosalus - 150 eurot ühe inimese 
kohta korrutada kaheteistkümnega.

Toimus arutelu.

Komisjoni liikmed võtsid informatsiooni teadmiseks.

3. Jooksvad küsimused (vabatahtlik töö)

Lea Jõevere: Liikumine „Kodukant” võitis hanke, kus hakatakse kasutama vabatahtlikke 
sotsiaalsel eesmärgil. Sihtgrupp on 18-65 puudega inimesed ja kõik 65+ inimesed. Tuleb leida 
kliendid (Võrumaalt 200-250 klienti, kes soovivad, et nende vaba aega sisustatakse nt soovivad 
vestelda, et neile lehte ette loetaks) ja tuleb leida vabatahtlikud, kes ilma töötasuta saamata 
tegelevad nende klientidega.
Kompenseeritakse ainult transpordi kulu.
Koolitus toimub 25. septembril Kubijal. Kui keegi teist soovib koolitusel osaleda, saame ära 
registreerida. 
Vabatahtlike tausta uuritakse. 

Komisjoni liikmed võtsid informatsiooni teadmiseks.
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